
Op de secretaris van de afdeling, en dat is ondergetekende, rust de plicht om elk jaar een verslag te maken. Het maken 

van dit jaarverslag wordt vergemakkelijkt doordat onze afdeling een blaadje heeft waar alle gebeurtenissen in 

vermeld worden. Met een flinke stapel GSP’s naast me zet ik mij aan het maken van het verslag.  

Op de jaarvergadering van december 2005 was het de beurt aan Dick Munniksma om af te treden. Na wat wikken en 

wegen had Dick besloten om zich voor nog een periode van 4 jaar verkiesbaar te stellen. Gewoontegetrouw waren er 

geen tegenkandidaten. Oftewel, dit punt was een hamerstuk en wij zitten weer 4 jaar aan Dick vast. Omgekeerd zit 

Dick weer 4 jaar aan ons vast. Op de jaarvergadering waren er natuurlijk de gebruikelijke verslagen en er werd door 

Henk Wolven en Rudolf Schwab een verslag van een reis door Mali gepresenteerd. Voor het eerst op een bijeenkomst 

van onze afdeling gebeurde dat met een beamer. 

In januari 2006 liet onze net weer herkozen voorzitter een aantal dia’s zien, vooral van planten uit zijn eigen collectie. 

De dia’s lieten ons mooi zien hoe de hobby zich bij Dick door de jaren heen ontwikkelde. Daarnaast werd er een 

plant voor het voetlicht gehaald door Klaas Hofstee. Die plant was M. vaupelii, sterk verwant aan M. haageana.  

In februari hadden we een spreker van buiten. Het was Jos Huizer die bij ons op bezoek kwam om het een en ander 

over Baja California te laten zien en te vertellen. Doordat deze avond een gecombineerde avond met de afdeling 

Drenthe was, was de zaal aardig goed gevuld. Een droeve gebeurtenis in februari was het overlijden van Tiny Bakker 

op 67-jarige leeftijd, na een ziekte van enkele jaren.  

In maart werd het geslacht Haworthia in het middelpunt 

gesteld. In plaats van een spreker van elders hadden we besloten 

om zelf eens een soort special te maken.  

Diverse leden hadden planten van dit geslacht meegenomen, zodat 

we Haworthia goed konden bespreken en bekijken. 

Harmien Meems had zich nog wat verder verdiept in de materie en 

zij verzorgde een inleiding over dit geslacht. Vervolgens liet 

Anjo allerlei opnames zien van Haworthia’s.  

In april konden geïnteresseerden met het door de afdeling Fryslân 

georganiseerde reisje op pad naar kwekers in het Westland. Het 

belangrijkste evenement van onze afdeling vond ook in april 

plaats. Dit evenement was het 50- jarig jubileum van onze 

afdeling. Een comité, bestaande uit Arend Biewenga, Wil en 

Grietje de Boer, en Ton en Marijke Bouwmeester had na 

een half jaar voorbereiding een mooi programma in elkaar 

gezet. Diverse oud-leden bezochten het jubileum in Noordlaren, maar de huidige leden hadden in wat grotere getale 

aanwezig mogen zijn. De officiële presentatie van onze eigen website vond plaats en aan de aanwezigen werd een 

CD uitgereikt waarop een stukje geschiedenis van onze afdeling stond. 

In mei was er de gelegenheid om in de kassen van Bronsema rond te dwalen en planten aan te schaffen. De avond 

werd daar verder opgevuld met een bespreking van 3 planten, namelijk Rebutia pygmaea (Harmien Meems), 

Thelocactus hexaedrophorus (Coby Keizer) en Thelocactus macdowellii (Dick Munniksma).  

Het traditionele kasje kijken in juni was deze keer bij Harmien Meems, Rudy Sterenberg en Jannie Lokken. Het 

kostte een beetje moeite voordat iedereen steeds weer op de goede plek arriveerde, maar uiteindelijk lukte dat. Ook 

was er in juni de gelegenheid om naar de landelijke succulentendag bij Ubink in Kudelstaart te gaan. Dit evenement 

werd zeer goed bezocht en was ook zeer de moeite waard.  

September bracht ons dan weer een dialezing. Jan Lubbers liet ons fraaie opnamen zien van vooral de natuur die 

Namibië te bieden heeft. 

In oktober hadden we een plantenkeuring met Rudolf Schwab als winnaar van de publieksprijs. Verder werd de 

avond gevuld met het determineren van onbekende planten met de bedoeling om die planten van een etiket te 

voorzien. Ook werden de zaailingen van de zaaiwedstrijd van 2005 en 2006 gekeurd.  

Nog vers in het geheugen ligt de clubavond van november. Op die avond bracht Wolter ons figuurlijk mee naar 

Mexico en konden we weer genieten van plaatjes van plantjes in de natuur.  

De opkomst op de afdelingsavonden was gemiddeld precies 23 leden en dat is evenveel als in 2005, maar wel een 

tikkeltje minder dan in 2004 en 2003.  

Het aantal leden van de afdeling Groningen en Ommelanden ligt per 1 januari 2007 op 48 (waarvan 1 donateur en 2 

gezinsleden), daarnaast zijn er ook enkele sponsors.  

 

Wolter ten Hoeve, 

secretaris afdeling Groningen en Ommelanden.  

 


